
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Θεσσαλονίκη, 09/06/2021 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αναστάτωση στους κερασοπαραγωγούς της Αγιάς, της Λάρισας» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Ενώ είναι περίοδος συγκομιδής των κερασιών στην περιοχή της Αγιάς, της Λάρισας, οι 
παραγωγοί είναι ανάστατοι, καθώς, η παραγωγή τους «κινδυνεύει να μείνει στα δέντρα», 
μιας και δεν υπάρχουν εργατικά χέρια. Το πρόβλημα δημιουργήθηκε από την απόφαση 
των αρμόδιων Υπουργείων, που όρισαν, λόγω των ιδιαίτερων συνθηκών της πανδημίας, 
ως ανώτατο αριθμό αδειών διαμονής πολιτών τρίτων χωρών για εργασία έξι μηνών, σε 
ολόκληρη την Π.Ε. Λάρισας, τις 150 άδειες. Είναι χαρακτηριστικό, όμως, πως η περιοχή 
απασχολούσε, τα προηγούμενα χρόνια, περί τους 500 εποχικούς εργάτες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να επαναθεσμοθετήσετε επαρκή αριθμό αδειών για τους εποχικούς  εργάτες 
που εισέρχονται στο Νομό Λάρισας, τροποποιώντας την σχετική απόφασή σας, με πιστή 
τήρηση όλων των προβλεπόμενων υγειονομικών μέτρων, όπως ζητούν οι Λαρισαίοι 
αγρότες, λαμβάνοντας υπόψη τον αριθμό εργατών που εξυπηρετούσε την σχετική 
ζήτηση στην ανωτέρω περιοχή, τα προηγούμενα χρόνια, αλλά και να λάβετε την 
αναγκαία πρόνοια για την απλούστευση της διαδικασίας μετάκλησης; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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